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سرپرست سازمان منطقه آزاد کیش  در دیدار با اعضا انجمن سرمایه گذاران و کار آفرینان کیش:

عدم درک مصائب سرمایه گذاران و کارآفرینان 
از مشکلات اساسی  مناطق آزاد است

اقتصــاد کیش   - ســرویس 
گزارش و گفتگو-  سرپرست سازمان 
منطقه آزاد کیــش: کارآفرینانی که هر 
ســال ایده نو ارائه و اجرا کنند از امتیاز 

تسریع در امور بهره مند می شوند.
به گزارش اقتصاد  کیش، محمدرضا 
لواسانی سرپرســت سازمان منطقه آزاد 
کیش در نشست با  اعضا انجمن سرمایه 
گــذاران و کارآفرینان  ایــن دو گروه را 
رزمنــدگان جبهه اقتصادی در شــرایط 
تحریم های کنونی کشــور عنوان کرد و 
گفت: حضور شــما عزیزان تنها به دلیل 
دارایی و سرمایه مادی نیست بلکه معتقدم 
هریک ازما که کاری را خلق کند و بیافریند 
بعد از به سرانجام رسیدنش دو دستاورد 
مهم خواهد داشت، نخست سرمایه مادی 
و دیگری فن کارآفرینی که فنی نایاب و 

تخصصی است.
وی تجربه، تخصص و قدرتمندی 
انجمن کارآفرینان و ســرمایه گذاران را 
دلیل اصلی برگزاری این نشست برشمرد 
و اظهار داشت: مسیرهای طی شده توسط 
هریک از افراد این جمع می تواند راهنما 

خوبی برای فعالیت های پیش رو باشد.
لواسانی با بیان اینکه خداوند متعال 
درهر یک از انســان هــا جوهر کارهای 
متفاوتی از جمله کارآفرینی، ریاســت، 
علمی، تحقیقی و هنری خلق کرده است 
افزود: هریک از انسا نها با جوهر متفاوت 
بایــد در جایگاه خود قــرار گیرند تا به 

موفقیت دست یابند.
سرپرست سازمان منطقه آزاد کیش 
با اشاره به جنگ اقتصادی بین حق و باطل 
در دنیا، به تشریح تفاوت جنگ اقتصادی 
با جنگ نظامی پرداخت و گفت: تخریب 
ها در جنگ اقتصادی به اندازه ویرانی های 

جنگ نظامی مشهود نیست.
لواســانی در بخش دیگر سخنان 
خود یکی از مشکلات اساسی در مناطق 
آزاد را عدم درک مصائب سرمایه گذاران 
و کارآفرینان از ســوی مدیران و تکیه بر 
تئــوری ها عنوان کرد و افزود:عالم عمل 
با عالم تئوری بسیار متفاوت است و این 

موضوع باید به جد مد نظر قرار گیرد.
وی در ادامه عــدم رعایت برخی 
قوانین در مناطق آزاد را دارای مشــکل 
شرعی برشــمرد و بیان داشت:ترغیب 
ســرمایه گذار با قول و عهد قانونی و در 
نهایت عدم رعایت قوانین و عهد شکنی یا 
تضعیف آن، موجب بی اعتمادی خواهد 
شد که باید به طور قطع با آن برخورد شود 

و از قوانین مناطق آزاد صیانت کنیم.
سرپرست  لواســانی  محمدرضا 
ســازمان منطقه آزاد کیش گرفتن برخی 
مجوز ها در مناطق آزاد را دشــوارتر از از 
سرزمین اصلی عنوان کرد و اظهار داشت: 
این امر موجب آسیب به سرمایه گذاران 
و کارآفرینان خواهد شد که بدین ترتیب 
باید تلاش مضاعف کنیم تا مناطق آزاد به 
مسیر اصلی خود بازگردد.وی ضمن ابراز 
امیدواری از روزهای خوبی که با همراهی 
انجمن کارآفرینان برای جزیره کیش رقم 
خواهد خورد گفت: ما در کنار شما با تمام 
توان و تلاش خود را به کار می گیریم و از 
انجام کارهای نو و ارائه ایده های جدید به 
عنوان مهمترین عوامل پیشرفت در منطقه 
حمایت می کنیم.لواســانی با استقبال از 
راه انــدازی کارگروه "ایــده های نو" با 
مشارکت سازمان و انجمن کارآفرینان ، 
نــوآوری را لازمه ماندگاری نام کیش در 
اذهان برشــمرد و بیان کرد: کارآفرینانی 
که هرسال ایده نو ارائه و اجرا کنند امتیاز 
تســریع در امور را دریافت خواهند کرد، 
این ایده های نو حتی در هتل سازی ها نیز 
برای ایجاد جاذبه بیشتر باید اعمال شود .

سرپرست سازمان منطقه آزاد کیش 
با تاکید بر حمایت و صیانت از تولیدات 
و کالاهای داخلیاز صاحبان مراکز تجاری 
و بازارها خواســت تا برای فروشندگان 
کالاهــای ایرانی امتیــاز ویژه و تخفیف 
قائل شوند که اجر دنیوی و اخروی را به 
همراه خواهد داشت.وی در بخش پایانی 
سخنانش تاکید کرد: تسهیل و تسریع روند 
صدور مجوز ها برای کارآفرینان و سرمایه 
گذاران به منظور جلوگیری از هدر رفت 
زمان آنان در بروکراسی های اداری توسعه 
هرچه بیشتر کسب و کارها را به دنبال دارد 
و باید به این موضوع توجه ویژه داشــته 
باشیم .تســهیل اخذ مجوز های کسب 
و کار همچنین ســالم سازی فرایندهای 
سازمانی و سیستماتیک شدن تصمیم ها 
برای جلوگیری از فساداحتمالی از جمله 
موارد مطرح شــده از سوی لواسانی  در 

این نشست بود.
در ادامه این نشســت برخی اعضا 
انجمن ســرمایه گــذاران و کار آفرینان 
کیش دیدگاههــا و نقطه نظرات خود را 

مطرح کردند.
محســن قریب دبیرکل انجمن 

سرمایه گذاران و کارآفرینان کیش :
باید از قوانین مناطق آزاد

 صیانت شود
محسن قریب بر صیانت از قوانین 
مناطق آزاد با مشــارکت سرمایه گذاران، 

کارآفرینان و سازمان تاکید کرد.

محســن قریب دبیــرکل انجمن 
ســرمایه گذاران و کارآفرینان کیش در  
این نشســت برگزاری این جلسات را 
آغاز خوبی بــرای هماهنگی های آتی 
در راه جذب ســرمایه و ایجاد کسب و 
کارها عنوان کرد و گفت:حدود 15 سال 
از تشکیل فراصنفی انجمن کارآفرینان و 
سرمایه گذاران کیش به عنوان یک بازوی 
مشورتی برای سازمان، رفع چالش های 
وفرایند های دست و پاگیر همچنین رونق 

کارآفرینی در جزیره شکل گرفته است.
قریب افــزود: اعضای این انجمن 
همگی از پیشکسوتان و سازندگان کیش 
هستند که هریک با گذشت بیش از 30 سال 
از حضور خود در این منطقه آزاد بخشی از 
کیش را آباد و سرمایه گذاری و کارآفرینی 
کردند و همچنان فعالیت های آنها ادامه 
دارد.وی با اشاره به اینکه تمامی فعالیت ها 
در راستای رونق کیش و بستر سازی برای 
ورود سرمایه گذاران و رفع موارد پیش رو 
انجام شده اظهار داشت: اعضا طی 15 سال 
گذشته جلسات متعددی در خصوص 
مشــکلات آب و برق، دانشگاه، جرایم، 
ساخت و ســاز و بسیاری موارد دیگر با 
حضور مقامات کشوری، وزرا، نمایندگان 
مجلس و مدیران عامل و معاونان سازمان 
داشتند که هدف آن همراهی و کمک به 
تصمیم سازی های کارآمد و کارشناسانه 

بوده است.
دبیرکل انجمن ســرمایه گذاران و 
کارآفرینان کیش ضمن ارائه گزارشی از 
چالش های سرمایه گذاران و کارآفرینان 
بیان داشت: بر اساس گزارشی از روزنامه 
همشــهری، هزار و 586 مانع بر سر راه 
تولید و کسب و کار ایران وجود دارد که 
مهمترین آن وجود 230 امضا طلایی برای 
صدور مجوزها در کشور است و متاسفانه 

در کیش نیز این معضل وجود دارد.
محسن قریب همچنین با تشریح 
اهمیت فعالیت ها در دوران پســا کرونا 
گفــت: انجمن تــلاش مضاعفی پیش 
گرفتــه تا اقدامات حیاتی برای کســب 
درامــد و ارز آوری به کیش انجام شــود 
و شــاهد روزهایی طلایی برای کسب 
و کارها باشــیم.وی در ادامه این مطلب 
اظهار داشت: طبق سیاست های ابلاغی 
از سوی مقام معظم رهبری در برنامه ششم 
توسعه تاکید بر افزایش ظرفیت 5 برابری 
گردشــگر به کل کشور می باشد که این 
برنامه با هدف افزایش ظرفیت گردشگر 
ورودی کشــور به 20 میلیون نفر در سال 

باید مورد توجه قرار گیرد.
قریــب همچنین به حضور حدود 
2 میلیون گردشــگر ورودی کیش پیش 
از شــیوع کرونا اشــاره کــرد و گفت: 
شاخصه اصلی ما در منطقه آزاد کیش امر 
گردشگری بوده و باید برای رساندن این 
ظرفیت به 5 برابر تلاش کنیم که این امر 
با ساخت پایانه جدید فرودگاه جزیره و 
بسیاری از موارد تاثیر گذار میسر خواهد 

شد.
دبیرکل انجمن ســرمایه گذاران و 
کارآفرینان کیش بــا تاکید بر صیانت از 
قوانین مناطق آزاد افزود: هرچه مدیرعامل 
سازمان در اختیارات خود مقتدرتر باشد 
ســایه انجام امور موثر بر کیش گسترده 
تر خواهد شد و تمامی کسب و کارها با 

قدرت مضاعف پیش می روند.
کتابفروش دبیر سندیکای صاحبان 

صنایع کیش :
هدف همه ما یکی است 

دبیر ســندیکای صاحبان صنایع 
کیش سازمان و انجمن سرمایه گذاران و 
کارآفرینان را دو بال توسعه کیش خواند.

احمد  کتابفروش دبیر ســندیکای 
صاحبان صنایع کیش در این نشســت 
گفت: توســعه هدف مشــترک بخش 
خصوصــی و دولتی بوده و هیچ تفاوتی 
بین این دو بخش وجود ندارد، ما به عنوان 
دو بال توســعه باید به صورت همزمان 
و با هماهنگــی حرکت کنیم، موفقیت 
مدیریت سازمان را موفقیت خود بدانیم 
کــه عدم موفقیت در امور بر همه ما تاثیر 

گذار است.
کتابفــروش افــزود: در کیــش 
مشکلات متعددی بر ســر راه صنعت 
وجود دارد و سرمایه گذار باید بداند چه 
مزیتی در این حوزه از کیش وجود دارد و 
ما برای ارائه اینگونه خواسته های سرمایه 
گذار باید حرفی برای گفتن داشته باشیم.
اگر از ابتدای واردات کالات به مناطق آزاد 
به عنوان ضرورت کشور هدفمند انجام 
و تکنولوژی آن نیز وارد می شــد و پس 
از پردازش به ســرزمین اصلی می رفت 
،پس از مدتی به جای واردات صادرات را 
تجربه می کردیم، اما به دلیل عدم حمایت 

این اتفاق رخ نداد.
وی تصریح کرد: در سال 72 قانون 
چگونگی اداره مناطق آزاد تصویب شد و 
کیش به عنوان پیشانی مناطق آزاد پیش تر 
از آن فعالیت های خود را آغاز کرده بود، 
اما پس از گذشــت 28 سال از این اتفاق 
هیچ گاه ارزیابی نکردیم که این قوانین تا 
چه حدودی عملیاتی شــده است، دلیل 
عملیاتی نشدن این قانون که به زعم ما یک 

قانون مترقی بوده و می توانسته رسیدن به 
مقصود را تضمین چه می تواند باشد، چه 
کسانی در این امر و مغفول ماندن آن موثر 

بوده اند و بخش دولتی و خصوصی در این 
میان چه نقشی ایفا کرده اند.

دبیر سندیکای صاحبان صنایع کیش 
اظهار داشت:هماهنگی مطلوبی میان قوای 

سه گانه کشور وجود دارد و اگر در دولت 
جدید در خصوص مناطق آزاد به اجماع 
و اعلام کنند که آیا نیازی به ایجاد منطقه 
آزاد هست یا خیر این بلاتکلیفی برطرف 
خواهد شد.وی به تهی شدن مناطق آزاد 
از محتوا اشــاره کرد و بیان داشت: منطقه 
آزادی که واردات و تعامل اقتصادی با دنیا 
و همگرایی در عرصه بین المللی نداشته 
باشد چگونه نام منطقه آزاد بر آن گذاشته 
می شود و به تبع آن چگونه می توانیم در 
آن به تولید و صنعت فکر کنیم، صنعتی 
که می تواند مواد اولیــه و درآمدزایی از 

صادرات داشته باشد.
کتابفروش عنوان کرد: خود تحریمی 
ها تاثیرات بسیار بیشتراز تحریم های بیگانه 
بر ما داشته است چراکه مزیت ها توسط 
هیچ دولت خارجی و استکبار جهانی از 
بیــن نرفته و ما خود موجب این اتفاقات 
شده ایم.اگر خود تحریمی صورت نبود 
بخش صنعت و تولید ما می توانست در 
شرایط تحریمی مقر کشور برای دور زدن  
و کم کردن اثر تحریم ها باشد و بسیاری از 
کالاها در این مناطق تولید و به سایر نقاط 

کشور صادر می شد.
وی افــزود: در حال حاضر بازار و 
صنعت ما به عنوان ارگان های بهم پیوسته 
که می توانستند به یکدیگر خدمات ارائه 

کنــد هر دو منفعل شــده و قادر به هیچ 
فعالیتی نیســتند. چاره ای بیندیشیم که 
اصلاح مناطــق آزاد را با در نظر گرفتن 

الزامات آن باشد.
کتابفروش از وجود شرکت سهامی 
عام که توســط انجمن سرمایه گذاری 
تاسیس شده خبر داد و گفت:تمام مردم 

کیش اعم از پرســنل بخــش دولتی و 
خصوصی،ســازمان و شرکتهای تابعه با 
همه ارکان خود در توســعه کیش نقش 
آفرینــی و تلاش کردند اما همه از منافع 
توســعه بهره مند نشدند، یکی از اهداف 
این است که همه به اندازه نقش خود در 

منافع توسعه نیز ذی نفع باشند.
دبیر ســندیکای صاحبان صنایع 
کیش مطرح کرد: هدف دیگر این است 
که همه مناطق هشت گانه فعلی و پانزده 
گانه آینده را به صورت زنجیره به یکدیگر 
متصل کنیم تا بتوانند به یکدیگر خدمات 
ارائه دهند و در مسیر توسعه نقش مکمل 
یکدیگر باشند.به گفته کتابفروش تجمیع 
ســرمایه های کوچک و اســتفاده از آن 
برای طرح های ملی و بزرگ با اســتفاده 
از ابزارهای مالی از طریق شــرکت های 
ســهامی عام و صندوق ها در آینده رقم 
خواهد خورد. دو هدف بسیار مهم دیگر 
این انجمن نیز اشتغال جوانان و صادرات 
خدمات مهندســی به خارج ازکشور و 
ارز آوری است که ظرفیت بزرگی برای 

جوانان و درآمدزایی می باشد.
وی با اشاره به اینکه  نیمی از جمعیت 
کیش را بانوان تشکیل می دهند بر نقش 
صنایع دستی و هنر کیش به عنوان پایلوت 
تاکید کرد و بیان داشــت:  در بسیاری از 

صنایع ها می تــوان از توانمندی بانوان 
اســتفاده کرد که این امر یکی از اهداف 
مهم شرکت سهامی عام مردم کیش است.

دبیر ســندیکای صاحبان صنایع 
کیــش از وجــود 650 واحد صنعتی و 
تولیدی در زمینه های مواد غذایی،پوشاک،  
آرایشی بهداشتی، دارویی، پزشکی و نفت 

و خدمات آن در کیش خبر داد که به دلیل 
مشکلات و موانع به ویژه مالیات بر ارزش 
افزوده هیچ یک با ظرفیت کامل فعالیت 

نمی کنند.
علیرضا نوری 

قوانین ناصحیح اصلاح شوند
علیرضا نوری از ســرمایه گذاران  
پیشکســوت منطقه آزاد کیش خواستار 
حذف قوانین نادرســت و کارشناســی 
های صحیــح در تمامی حوزه های این 
منطقه شــد.علیرضا  نوری سرمایه گذار 
پیشکسوت کیش  در این  نشست ضمن 
ابراز امیدواری برای رقم خوردن اتفاقات 
خوب در آینده و رونق اقتصادی این منطقه 
آزاد بحث تحریم ها و ممنوعیت واردات 
کالا را از مشکلات اساسی بازاریان عنوان 
کرد و گفت: ســازمان همیشــه نهایت 
همــکاری را در بخش بازرگانی با تجار 
و بازرگانــان دارد اما متاســفانه قوانینی 
مانند ممنوعیــت ورود خودرو در کیش 
ایجاد شده که خود زمینه ساز معضلات 

بزرگتری است.
نوری ظرفیــت های جزیره کیش 
را برای جذب ســرمایه ها، درآمد پایدار 
و رونق همه جانبه بسیار مطلوب خواند 
با بیان اینکه جذابیت های این منطقه آزاد 
بایــد هر روز روبه افزایش باشــد اظهار 

داشــت: طبق قانون، عمر مفید خودرو 
10 ســال است و استفاده بیش از این بازه 
موجب آلودگی هایی در جزیره خواهد 

شد و چهره نازیبایی برای شهر ایجاد می 
کند، بنابراین از مسئولان درخواست دارم 
تا بــا رای زنی های مثبت، حداقل ورود 
خودرو را برای جزیره کیش که راه های 

جاده ای ندارد آزاد کنند.
وی با اشاره به اتفاقات مالی وارزی 
پــس از دوران جنگ که اجناس از طریق 
ســرمایه های مردم وارد بازار فروش می 
شد این پیشــنهاد را عنوان کرد و حذف 
قوانیــن ناصحیح وضع شــده و اظهار 
نظرات غیر کارشناســی به عنوان موانع 

کسب و کارها را خواستار شد.
 قائــم مقــام مدیرعامل جامعه 
هتلداران کیش: پروژه های نیمه تمام 

یکی از معضلات کیش است
قائــم مقــام مدیرعامــل جامعه 
هتلداران ایجاد جذابیت گردشــگری 
جدیــد را بر افزایش زمــان ماندگاری 

مسافران در کیش موثر برشمرد.
حاتمی قائم مقام مدیرعامل جامعه 
هتلــداران  کیش نیز دراین نشســت با 
اشــاره به اینکه محور توســعه کیش بر 
اساس فعالیت های گردشگری ، تولید و 
صادرات برنامه ریزی شده عنوان کرد: در 
روند توسعه کیش 50 هتل ساخته شده 
که از این رقم 42 هتل فعال هســتند و در 
حال حاضر15 هزار تخت آماده پذیرایی 
از گردشگران داریم و 5 هزار نفر نیرو در 
هتل ها مشغول به خدمت رسانی هستند.

وی بیان داشــت: بر اساس برنامه 
توسعه کیش به همین میزان هتل های در 

دست ساخت و تجهیز برای آینده داریم 
که با بهره برداری آنها ظرفیت پذیرایی ما 

به 20 تا 25 هزار تخت خواهد رسید.
حاتمی گفت: طبق آمار بین 1/5 تا 2 
میلیون نفر گردشگر در سال به جزیره سفر 
می کنند، هدف ما از ساخت این هتل ها 
افزایش روزهای ماندگاری در کیش است 
که در این صورت رقم سفر به 3 میلیون نفر 

در سال های آینده می رسد.
وی با اشاره به افزایش قیمت بلیط 
و هزینــه های رفت و آمد این موضوع را 
مشکل اصلی در اقبال کمتر گردشگران از 
کیش عنوان کرد و افزود: ایجاد ماندگاری 
گردشــگران از 3 روز به  7 روز با جاذبه 
های بیشتر به توســعه و آبادانی اقتصاد 
جزیره کمک خواهد کرد.وی با تاکید بر 
رشد نامتوازن توسعه کیش بر ساخت و 
سازهای صحیح برای توسعه تاکید کرد 
و اظهار داشــت: پروژه های نیمه تمامی 
در کیش وجود دارد که موجب نازیبایی 
چهره کیش شــده بنابراین توجه به زمان 
و توان ساخت یکی از اصول فعالیت در 
این حوزه است. حمایت متولیان بخش 
گردشــگری انگیزه ای ایجاد می کند تا 
پروژه ها را به سرعت آماده بهره برداری 
و از هدر رفت ســرمایه ها و خروج آنها 
از کشور جلوگیری کنیم.حاتمی با اشاره 
به زمان شــیوع کرونــا و زیان های مالی 
هتلــداران تصریح کرد: تمامی هتل ها با 
وجود تعطیلی همه هزینه های پرسنل، 
آب و برق و اقســاط خــود را پرداخت 
کردنــد و حمایتی دریافــت نکردند و 
اتفاقاتی از این قبیل موجب دلسردی آنها 
خواهد شد.از مسئولان درخواست دارم 
تا با نگاه ویژه تری به این بخش توجه کنند 
چراکه 60 درصد فعالیت های اقتصادی 

کیش بسته به این حوزه است.
محمد حقیریان 

روابط بین المللی کیش 
تقویت شود

محمد حقیریــان از امکان معرفی 
جهانــی کیش در پلتفرمی بین المللی از 

طریق سفارتخانه ها خبر داد.
محمد حقیریان تاجر و فعال حوزه 
بین الملل نیز  مشکلات و معضلات پیش 
آمــده به دلیل عدم رعایت قوانین اصلی 
مناطق آزاد را بر تمامی زمینه های جزیره 
موثر برشــمرد و گفت: سال ها پیش 90 
درصد لوازم یدکی ایران از کیش تامین می 
شد، سال 1374 که کیش قانونمند و اجازه 
فروش زمین و ساخت و سازها صادر شد، 
مردم حتی 4 ماه در انتظار بلیط برای سفر 

به کیش بودند. 
وی افزود: توســعه کیش مرهون 
زحمــت و تلاش ســرمایه گــذاران و 
کارآفرینان اســت و در حال حاضر با بی 
توجهــی به برخی موارد و عدم حمایت 
هــای لازم  برخــی از آنهــا نزدیک به 
ورشکستگی هســتند.محمد حقیریان 
تصریــح کــرد: منتفی شــدن تجارت 
خارجی، موانع واردات و صادرات، عدم 
وجــود پرواز های خارجی، نوســانات 
ارز و مشــکلات سرمایه گذار در اجرای 
طرح و بســیاری موارد دیگر نشان از بی 
توجهی به جایگاه بخش خصوصی است 
و سرمایه گذار امیدی برای ادامه ندارد و 
دولت باید به جای ایجاد موانع بر سر راه 
مناطق آزاد ما را یاری کند.وی با بیان اینکه 
اعضا انجمن سرمایه گذاران و کارآفرینان 
در تمامی حوزه های کیش دست به دست 
هــم داده اند و عمر خود را صرف آبادانی 
کیش کرده اند تــا کیش امروز به وجود 
آمده گفت: منفعل بودن بخش بین المللی 
صدمــات جدی به ما وارد خواهد کرد و 
باید این مورد بازبینی شود.فعال حوزه بین 
الملل تجارت کیش اظهار داشــت: ما در 
حوزه تجارت بین الملل امکاناتی داریم 
که می توانیم از طریق سفارتخانه ها کیش 
را در پلتفرم بین المللی و جهانی معرفی 
کنیــم، بنابراین به دنبال علل و چالش ها 
بگردیم و امید دارم با تفکر دکتر لواسانی 
بتوانیم راهکارهای خوبی برای صیانت 
از زحمات سرمایه گذاران و کارآفرینان  

قدیمی کیش ارائه کنیم. 
شیرازی منش؛

 شیوه نامه ها ی ابلاغی 
بازبینی شوند

شیرازی منش  جذب پول، سرمایه 
و رونــق اشــتغال را در گرو رفع موانع و 

بازبینی شیوه نامه ها عنوان کرد.
حسین شیرازی منش در این نشست  
ضمن ابراز امیدواری از حضور مدیری 
جوان برای ایجاد تحول در کیش گفت: 
جزیره کیش در شرایطی از سوی سرمایه 
گذاران و کارآفرینان آباد شد که بسیاری 
تحمل سختی های این منطقه را نداشتند.

وی افــزود: رشــد 85 درصدی و 
آبادانی جزیره کیش توســط ســرمایه 
گذاران و کارآفرینان شــکل گرفته و دو 
اتفاق خوب با کمک ســرمایه گذاران در 
کیــش رخ داده که موجب تعادل در بدنه 

جزیره شده است.
شــیرازی منش در تشــریح این 
موضوع بیان کرد: نخستین اتفاق مثبت 
ایجاد تشــکل های صنفی قدرتمند به 

عنوان بازوی مشــورتی سازمان و پس 
از آن اســتفاده از سرمایه های خرد برای 
ســاخت پروژه های بزرگ با تاســیس 

شرکت سهامی تجار کیش بود.
موســس تشــکل هــای صنفی 
کیش اظهار داشــت: متاسفانه در مبحث 
کارآفرینی نیز طی 4 سال گذشته مشکلی 
اساسی در شیوه نامه ها رخ داده و موجب 
شــده تمامی افراد با نــگاه کارآفرینی، 
پولســازی ،جذب سرمایه های خوب و 
اتصال افراد جامعه به توســعه و آبادانی 
از این امر هراس داشــته باشــند، که این 
موضوع باید مورد بررســی قرار گیرد و 
راهکارهــای آن ارائــه و از بازی بورس 
زمین و مسائل مشابه آن جلوگیری شود.

شیرازی منش همچنین به تاکید مقام 
معظم رهبری در بحث های تولید، اشتغال 
و رفع موانع اشــاره کرد و افزود: در کیش 
نیز کمیته ای به همین منظور تشکیل شده 
اما هیچ اتفــاق مثبتی برای آنها رخ نداده 
که خود دلیل معطــل ماندن طرح های 
نیمه تمام می باشــد در صورتی که فعال 
شدن چنین طرح هایی می توانند موجی 

اشتغالزایی و کار آفرینی شود.
وی  در پایــان ســخنانش فاصله 
طبقاتی ایجاد شــده در کیش را یکی از 
امور قابل تامل خواند و گفت: قشر کارمند 
حقوق بگیران تحت فشار هستند بنابراین 
برنامه ریزی ها برای ساخت مسکن ملی 
انجام شده که از نظر من به دلیل مشکلاتی 
که به دنبــال آن به وجود می آید طرحی 
اشتباه است و باید مورد بازبینی قرار گیرد.

مصطفی  ابراهیمی :
توجه به قوانین اصلی مناطق آزاد 

راهکار برون رفت از رکود است
رئیس هیات مدیره برج های پرشین 
توجه به فلسفه ایجاد منطقه آزاد را یاری 

گر اجرای امور در کیش برشمرد.
مصطفی  ابراهیمی از مدیران اسبق 
ســازمان و رئیس هیات مدیره برج های 
پرشین در نشست با سرپرست سازمان 
منطقه آزاد کیش  ضمن تاکید بر توجه به 
فلســفه ایجاد منطقه آزاد این امر را یاری 
گر اجرای امور برشــمرد و گفت: ظرف 
28 سالی که قوانین مناطق آزاد به تصویب 
رسیده، بخش زیادی از قانون چگونگی 
اداره مناطق آزاد اجرایی نشــده و آنچه به 
عنوان منطقه آزادی صنعتی پیشــرفته با 
فعالیت های بالا آرزوی تمام دوستان بوده 
بــه دلیل برخی ناهماهنگی ها و موانع به 

مرحله عمل نرسیده است.
وی افزود: امروز با یک دست شدن 
مجلس و دولت فرصتی برای این حوزه 
پیش آمده تا قوانیــن مغفول مانده اجرا 
شودو مناطق آزاد در این قوانین اختیارات 
کامل دارند تا چابک حرکت کرده، سرمایه 
گــذار و کارافرین جذب کنند و به ایجاد 
اشــتغال و تولید بپردازنــد و این امور را 
توسعه دهند.ابراهیمی بروکراسی های 
اداری را بلای جان جذب سرمایه و مانع 
ه جدی انجام امور در اجرای طرح سرمایه 
گذار برشمرد که به دنبال آن سرمایه گذار 

انگیزه خود را از دست خواهد داد.
رئیس هیات مدیره برج های پرشین 
بیان داشت: اگر مدیری صادقانه به کیش 
خدمت کند مردم نیز با وفاداری خود در 
همه امور سیستم را یاری می کند، ما نیز به 
عنوان اعضا انجمن کارآفرینان و سرمایه 
گذاران برای امور مشورتی آمادگی کامل 

خود را اعلام می کنیم.
وی دیدگاه کیش بهشت کارآفرینان 
را مایــه امید مردم خواند و گفت: تمامی 
اقشار و صنوف برای انجام فعالیت های 

کارآمد قدردان مسئولان خواهند بود.
صدوق سرمایه گذار هتل دریایی 

ترنج :
بروکراســی های اداری یکی از 

مشکلات اساسی است
ســرمایه گذار هتل دریایی ترنج، 
بروکراسی های اداری را یکی از مهمترین 
علل اجرایی نشدن طرح های نو در کیش 

برشمرد.
صدوق ســرمایه گذار هتل دریایی 
ترنج با تشــریح روند ساخت هتل ترنج 
بــه عنوان ایده ای نــو و کاری جدید بر 
روی آب گفت: بیش از 3 سال در انتظار 
دریافت مجوز برای ساخت هتل بودم و 
طی 2سال این طرح ساخته شد و به بهره 
برداری رسید و مدت ساخت آن از روند 

مجوز گرفتن کوتا ه تر شد.
وی در ادامه بروکراسی های اداری 
را یکــی از عوامل عدم به ثمر نشســتن 
کارهای جدیــد در جزیره عنوان کرد و 
خواستار تشکیل کارگروه ایده های نو با 
همکاری سازمان و انجمن کارآفرینان و 
سرمایه گذاران شد که در بررسی ایده های 
سرمایه گذاران به صورت دقیق و صحیح 

در این کارگروه امکان پذیذ خواهد بود.
ســرمایه گذار هتــل دریایی ترنج 
برقرای پرواز های بین المللی را زمینه ساز 
ارز آوری و تقویت صنعت گردشگری 
برشمرد و گفت: شلوغی هتل ها زمانی 
لــذت بخش خواهد بــود که با حضور 
مســافران و گردشگران خارجی اشغال 

شود و موجب ارز آوری باشد.


